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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 6/2015      § 78 - 95 
 

Tid: Tisdagen den 16 juni  kl. 17.30–17:51 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler Götalandsvägen 230 Hus 25 Stockholm/London 

 

Justerat : 2015-06-18 
 

 

Emilia Bjuggren Sophia Granswed 

    

    

Ledamöter: Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande              Nämndsekreterare                        

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Billy Östh (M)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare   

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Josefin Pasanen borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Regina Kevius (M) 

Anders Österberg (S) 

Leo Ahmed (V) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (FP) 

Mathias Mellgren (C)  
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§ 89 

Bidrag till Löparakademin 
Dnr 04.01/595/2015 

 

 

BESLUT 
 
idrottsnämnden beviljar Löparakademin ett föreningsbidrag på 475 000 kronor för 

coachinggrupper och Kistaloppet. 

 

därutöver anförs:  

Löparakademins coachinggrupper har varit både lyckosamma och uppskattade. Verksamheten 

når många barn och unga, och riktar in sig mot stadsdelar där den fysiska aktiviteten är lägre 

än i staden som genomsnitt. Vi ser värdet av föreningens arbete, och vill säkerställa en fortsatt 

god utveckling av dess verksamhet.  

 

Vårt mål är att Stockholm ska vara en sammanhållen stad, därför är det viktigt med 

evenemang i hela staden. Kistaloppet skiljer sig från många andra evenemang som anordnas i 

staden med sin lokala anknytning. Det medför att frågor om hälsa och motion exponeras i 

området, inte minst genom dess barn- och ungdomslopp ”lilla kistaloppet”. Att 

löparakademins övriga verksamhet sammanbinds med dessa lopp leder också till positiva 

synergieffekter, som på sikt leder till att idrottsutövningen och motionsutövningen ökar i 

området. 

 

 

Ärendet 
 

Löparakademin har ansökt om 500 000 kronor för Kistaloppet och coachingprogram i 

Hässelby/Vällingby, Rågsved/Hagsätra, Tensta/Rinkeby och Kista/Husby/Akalla. De planerar 

att genomföra fem program i dessa områden under året. Detta ärende behandlar endast 

coachingprogrammen. Eventuellt bidrag till Kistaloppet behandlas av förvaltningen i enlighet 

med regelverket för evenemangsbidrag. 

 

Coachingprogrammen, som beskrivs närmare i ansökan, syftar till att stärka möjligheterna till 

positiv självutveckling. Det sker genom löpträning, men också genom workshops och 

utbildning. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Idrottsnämnden beviljar Löparakademin ett föreningsbidrag på 400 000 kronor för 

coachinggrupper i ytterstadsområden. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till majoritetens (S), (V), (MP) förslag till beslut enligt 

följande: 
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idrottsnämnden beviljar Löparakademin ett föreningsbidrag på 475 000 kronor för 

coachinggrupper och Kistaloppet. 

 

därutöver anföra: 

 

Löparakademins coachinggrupper har varit både lyckosamma och uppskattade. Verksamheten 

når många barn och unga, och riktar in sig mot stadsdelar där den fysiska aktiviteten är lägre 

än i staden som genomsnitt. Vi ser värdet av föreningens arbete, och vill säkerställa en fortsatt 

god utveckling av dess verksamhet.  

 

Vårt mål är att Stockholm ska vara en sammanhållen stad, därför är det viktigt med 

evenemang i hela staden. Kistaloppet skiljer sig från många andra evenemang som anordnas i 

staden med sin lokala anknytning. Det medför att frågor om hälsa och motion exponeras i 

området, inte minst genom dess barn- och ungdomslopp ”lilla kistaloppet”. Att 

löparakademins övriga verksamhet sammanbinds med dessa lopp leder också till positiva 

synergieffekter, som på sikt leder till att idrottsutövningen och motionsutövningen ökar i 

området. 

 

Sophia Granswed (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut för (M), (FP) samt 

(KD) 

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och idrottsnämnden beslutar enligt  

ordförande Emilia Bjuggren (S) m.fl., Anders Lindell (MP) m.fl. samt Mia Ternlunds (V) 

förslag till beslut. 

 

 

Reservation 
Sophia Granswed (M) m.fl., Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för förvaltningens förslag till beslut. 

 

 
 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


